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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Mit tesz a kormány a világjárvány hazai visszaszorítása érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Már több mint egy év telt el azóta, hogy aggasztó hírek érkeztek először Kínából, majd egyre több
országból egy újfajta vírus megjelenésével kapcsolatban. A helyzetre a magyar kormány példásan
reagált,  aminek  köszönhetően  a  koronavírus  járvány első  hullámában  sikerült  alacsony szinten
tartani  mind  a  fertőzések,  mind  az  elhunytak  számát,  miközben  számos  európai  országban  az
egészségügy a teljesítőképességének a határát súrolta, vagy meg is haladta azt.

A járvány  második  hulláma  során  bizonyossá  vált,  hogy  a  pandémia  kizárólag  kormányzati
intézkedéssekkel  csak  fékezhető,  de  csak  vakcina  segítségével  győzhető  le.  Magyarország
kormánya ezért nem tétlenkedett, hanem minden potenciális vakcinagyártóval felvette a kapcsolatot
és alternatív megoldásokat keresett, hogy a minél nagyobb átoltottság mielőbb elérhető legyen. A
kormány  többször  hangsúlyozta,  hogy  Magyarországon,  csak  teljesen  biztonságos,
szövődményektől mentes oltóanyag kaphat engedélyt és a készítményeket teljes körű vizsgálatnak
vetik alá. A megfelelő vakcina beszerzése nem politikai, hanem egészségügyi, szakmai kérdés. A
kormány ezért keleten és nyugaton is tárgyalt, hogy minél gyorsabban megbízható oltóanyag álljon
a magyar emberek rendelkezésére.

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus-járvány harmadik hulláma Európa-szerte  erősebbnek bizonyult  az eddigieknél.  A
drasztikusan emelkedő betegszám miatt a kormány fenntartotta a védelmi intézkedéseket, s Húsvét
után is csak lépcsőzetes nyitás lehetséges. A felpörgött az oltási tervnek köszönhetően az európai
összehasonlításban  igen  előkelő  helyen  állunk  és  az  európai  átlaghoz  képest  várhatóan  jóval
hamarabb  elérheti  Magyarország  a  nyájimmunitáshoz  szükséges  beoltottságot.  Mind  az  öt



Magyarországon alkalmazott vakcina hatásos és biztonságos, és védelmet ad a koronavírus-fertőzés
súlyos  lefolyása  ellen.  Az  OGYÉI  közben  két  újabb  keleti  vakcina  (CanSino,  CoviShield)
behozatalát is engedélyezte.

Eközben a baloldal végig támadta a vírus elleni védekezést, folyamatosan álhíreket gyárt és zavart
kelt az oltással és a vakcinákkal kapcsolatban. Néhány baloldali polgármester pedig az oltási tervre
fittyet hányva oltatja be magát.

Ezek alapján kérdezem tisztelettel Miniszter Urat,

Mit tesz a kormány a világjárvány hazai visszaszorítása érdekében? 

Sikeresek-e a vakcinabeszerzések és hol tartunk az oltási terv megvalósításában? 

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!
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